
1

Více  ne�  60  let  uplynulo  od  první  náv�tìvy  prezidenta
tehdej�ího Èeskoslovenska Antonína Zápotockého ve Vele�ínì.
Souèasná kronika zaznamená rok 2015 jako rok, kdy na�e  mìsto
a  nejvìt�í  prùmyslový  podnik  ve Vele�ínì  Jihostroj  a.s.  poctil

svou  náv�tìvou  dal�í  prezident,  tentokrát  ji�  Èeské  republiky,
pan  Milo�  Zeman.  Aèkoliv  prezidentský  protokol  a  ochranka
byly velice pøísné, samotný prezident byl velmi vstøícný, nebál
se promluvit nejenom s pøedstaviteli mìsta, ale i s obèany, kteøí
mìli i nepøíjemné dotazy a pøipomínky k jeho osobì. Pøi besedì
v  kavárnì  Jakub  jsem
pana prezidenta � pøes
jeho  dokonalou
pøípravu  �  pøekvapil
na�ím  dlouholetým
marným  bojem  za
odstranìní  finanèní
zátì�e  Vele�ákù,
vzniklých
pøeèerpáváním
vyèi�tìné  odpadní
vody  z  povodí  Mal�e

do  povodí  Vltavy  a  s
rovnì�  beznadìjnou
(prozatím)  snahou
zajistit  bezpeèný
pøechod  i  pøejezd pøes
silnici  E55.  Vím,  �e
prezident ÈR sám nám
asi  nepomù�e,  ale  pøi
pøítomnosti  hejtmana
Jihoèeského kraje pana
Jiøího  Zimoly  by  se
mohly  na�e  problémy

koneènì  dostat  ke
správným  u�ím.  Pan
prezident,  kromì
jiného,    ocenil    um
výrobcù  regionálních
potravin.  Ochutnal
lahùdky  z  Jednoty
Kaplice,  pitnou  vodu
z  pøehrady  a  mìl
radost  ze  speciální
�prezidentské

Léto je tady.
V�ichni se u� tì�íme na teplo a krásné poèasí.
Po  dobu  letních  mìsícù  budou  ve  Vele�ínì  a  okolí  probíhat
men�í investièní akce a opravy.

Plánovaná  oprava  èásti  ulice  Kaplická  bude  snad  probíhat
v záøí, aby neomezovala provoz koupali�tì. Budeme opravovat
èást  chodníkù  na  høbitovì,  dlá�dit  prostor  pod  kontejnery
v Latránì a opravy chodníku se doèkají na Vele�ínském Nádra�í.
Dal�í opravy budou v ulici �kolní, U Høi�tì, U Lesa a na dal�ích
místech.

Rekonstrukce budou probíhat i na èistírnách v  Chodèi a ve
Vele�ínì. Rada schválila zámìr zpracovat studii na návrh øe�ení
jednosmìrného provozu v ulici U Pøehrady. Vzhledem k �íøkám
komunikací jsme nena�li jiné øe�ení, které by vedlo ke zlep�ení
situace v  této  lokalitì. Do 7. èervence by mìla být dokonèena
rekonstrukce povrchu komunikace v ulici Krumlovská. Akce je
souèástí investic krajského úøadu.

Nemáme je�tì podepsané smlouvy s dodavateli staveb, tak�e
není mo�né zpøesnit termíny.

O  pøípadných  omezeních  v  místech  oprav  budete  vèas
informováni vyvì�ením oznámení a na internetových stránkách
mìsta.

V�em  ètenáøùm  pøeji  krásné  léto,  odpoèinkovou  dovolenou
a dìtem neru�ené prázdniny.

Vìnujte prosím pozornost èlánku v rubrice rùzné
 Jako obvykle pár kontaktù.

 Jirka Rù�ièka, místostarosta Tel:739 026 248,
ruzicka@velesin.cz

Jako obvykle pár
kontaktù � pro jistotu.

MP604189828,
739600799, mp@velesin.cz

pøedák prac. skupiny:
603537 754

soupravy� uzenin od vele�ínského výrobce Foitl v.o.s. Od vedení
mìsta jako dárek obdr�el náramkové hodinky se znakem mìsta
a  plamínky  v  oèích  mu  vykøesala  i  lahev  dobrého  moku
s etiketou �Mìsto Vele�ín � Na zdraví prezidenta!�J Rád touto
cestou dìkuji v�em, kteøí se podíleli na celé pøípravì a prùbìhu
prezidentské náv�tìvy.

  Josef Klíma, starosta mìsta

Foto: Folklórní vystoupení
a mistr pekaø
v rámci LETNÍHO
FESTIVALU REGIONU
POMAL�Í
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 za dárek a pøání k mým narozeninám
a p. Marii Uretschlägerové a Vìøe Krupicové za milou náv�tìvu
a gratulaci.
                                                                                 Olga Dole�alová

  Mgr.  Klímovi  za  pìkné  blahopøání
k  mým  narozeninám.  Podìkování  patøí  té�  p.  Amchové,
p. Syslové a paní Sumerauerové za dárek od Jednoty Kaplice.
Zároveò  dìkuji  zamìstnancùm  mateøské  �koly  za  blahopøání
a kytièku. Té� patøí dík Odborùm Jihostroje Vele�ín.
                                                                         Hùlková M., Vele�ín

  Mgr.  Josefu  Klímovi  za  písemné
blahopøání.  Dìkuji  paní  Sumerauerové,  Amchové  a  Syslové
za  milou  náv�tìvu,  blahopøání  a  dárkové  ko�e  od  mìstského
úøadu Vele�ín a Jednoty Kaplice k mým 80. narozeninám.
                                                                                     Milan Kavalír

vedení  mìsta  a  panu  starostovi
za blahopøání a vìcný dar k �ivotnímu jubileu. Souèasnì dìkuji
paní Uretschlagerové a Zdence Papírové za srdeènou gratulaci
a pøedání daru.

Jaroslav �vec

  panu  starostovi  Mgr.  Josefu
Klímovi  a  dárek  k  mým  narozeninám.Také  dìkuji  za  milou
náv�tìvu paní Papírové a paní Uretschlägerové.

Hana Èerná

 ve Vele�ínì dìkují obìma strá�níkùm
Mìstské policie za zaji�tìní bezpeènosti dìtí pøi oslavì Dne dìtí.

                                           Daniela Skalická, øeditelka

  V mìsíci kvìtnu a èervnu probìhlo ve Vele�ínì nìkolik akcí,
na  kterých  se  podílelo  mnoho  organizátorù  a  dobrovolníkù.
Proto�e  jich  bylo  opravdu  hodnì  a  slu�í  se  v�em  podìkovat,
nebude se snad nikdo zlobit, �e tato podìkování v�echna spojím.
V  pátek  29.  kvìtna  uspoøádalo    KIC  mìsta  Vele�ín  poprvé
celoevropskou akci Noc kostelù. Podívat jste se mohli do obou
vele�ínských vì�í, do v�ech dal�ích prostor bývalého Kostela sv.
Filipa  a  Jakuba,  ale  hlavnì  do  obvykle  nepøístupných  prostor
Kostela  sv.  Václava.  Zaji�tìní  pøístupových  cest  do  v�ech
prostor nebylo zrovna jednoduché, tak�e jsme vyu�ili odborného
dohledu vele�ínských dobrovolných hasièù. Tímto jím dìkuji.
  Dal�í  podìkování  patøí  Zdìòku  Vaclíkovi,  který  spoleènì
s  Jardou  Bartizalem  zasvìtili  v�echny  pøítomné  do  historie
a  stavebních  úprav  kostela.  Dal�í  velice  zajímavé  informace
získali náv�tìvníci od tesaøe Martina �najdra z Komaøic, který je
zapáleným  odborníkem  pøes  stavbu  støech  a  stropù  tìchto
starobylých staveb.
V  sobotu  30.  kvìtna  jsme  spoleènì  se  sportovními  kluby
i nìkterými kulturními spolky uspoøádali Den dìtí. Podìkování
patøí  v�em,  kteøí  disciplíny  zaji��ovali,  obsluhovali  rùznou
techniku  i  poskytli  svá  høi�tì  jako  zázemí  (  FC  Vele�ín
a  hokejbal).  Dìkujeme  za  ukázku  aerobiku,  taekwonda
i kynologù a za zaji�tìní obèerstvení restauraci Na Høi�ti. Sice
jsme tro�ku zmokli, ale dìtem, kterých bylo tentokrát pøes 200,
to urèitì nevadilo.
  Poslední velkou akcí, o které bych se chtìla zmínit, je Letní
festival regionu Pomal�í.  Samotný festival probíhal 13. èervna
od  11  hodin  a�  do  pùlnoci  na  historické  námìstí  ve Vele�ínì
a  Kantùrkovci.  Jeho  hlavními  organizátory  bylo  KIC  mìsta
Vele�ín, které zaji��ovalo program na  námìstí ve spolupráci se
sdru�ením MODRON, které za�ti�uje D. Kindlmannová. Právì

toto  sdru�ení  se
postaralo  o  výstavu  a
prodej  rùzného
zvíøectva  a  prodejní
stánky  s  tradièním
zbo�ím.
Dal�ím
spolupoøadatelem byla
Spoleènost  pøátel
mìsta  Vele�ína,  která
zaji��ovala  Den
øemesel  na
Kantùrkovci. Zde také
probíhal  kulturní
program  a  pekly  se  dal�í  dobroty.  Èlenové  spoleènosti  patøí
vìkovì mezi  nejstar�í  ,  ale  na  na�ich  spoleèných  akcích mají
velký  podíl.  Svoji  práci  zastanou  a�  je  zima  (  Adventní
charitativní  trh) nebo je horko, jako tentokrát na festivalu.
Dìkuji v�em, kteøí s námi celý den vydr�eli. A� u� se  jednalo
o  pomoc  pøi  stavìní  stanù,  podia  a  dal�ího  zázemí  nebo
dobrovolníkù, kteøí stáli celý den u rozpálených kamen a pekli
rùzné dobroty
 ( dìvèata z po�ty  , D. Grillová  , E. Peèenková, J.Tomá�ková,
J.Jirkalová, J. Bartizal ml. a P. Nìmeèek ).
Dìkuji  i v�em úèinkujícím, kteøí  i pøes vysoké teploty odvedli
perfektní  výkony.  Podìkování  patøí  i  maminkám  z  Klubíèka
a mamince Nadì,  která  se  ochotnì  oblékla  do  kostýmu  ptáka
Zobáka.
A samozøejmì i èarodìjnici Elvíøe, která pomalovala dìti tak, �e
je mamky málem nepoznaly. Dìtem bych ráda podìkovala i za
jedineèné taneèní kreace, které pøedvedly pøi koncertu skupiny
Dìtský pokojíèek. Myslím si, �e takové taneèníky je�tì pánové
z kapely nemìli. A  jako ka�dý  rok dìkuji  i ZU� ve Vele�ínì,
jmenovitì  I. Hulíkové. Dìti  z výtvarného obru nám pod  jejím
vedením vyrobily krásné keramické placky.
  Dìkuji  i  zamìstnankyním  Øeznictví  Foitl,  které  kvùli
nastrouhání  brambor  na  bramboráky,  pøi�ly  døíve  do  práce
a nohejbalistùm, kteøí v rámci festivalu uspoøádali nohejbalový
turnaj  (  více  v  jejich  pøíspìvku  ).    Proto�e  se  letos  termín
festivalu  se�el  i  s  oslavou  fotbalistù,  pøesunuli  jsme  koncerty
mladých kapel ze sálu kina na pódium høi�tì FC Vele�ín a tím
jsme  roz�íøili  jejich  program. Mohou  to  brát  tøeba  jako  malý
dárek k jejich výroèí.
  Na  závìr  bych  chtìla  podìkovat  v�em  svým  kolegùm,
kolegyním (Petøe, Lucce, Lence , �tìpánce ,Járovi i Jírovi), kteøí
se  podíleli  na    celkové  pøípravì  i  realizaci.  A  nesmím
zapomenout  ani  na  pracovníky  mìstské  èety,  kteøí  pomáhali
pøipravit celé zázemí.
Nakonec bych se s vámi ráda podìlila o jednu my�lenku. Za vý�e
uvedenými akcemi je mnoho práce a nad�ení, bez kterého by se
asi  tì�ko cokoliv  realizovalo.   Vele�ín  je malé mìsto,  ale  �ije
právì díky nad�ení a ochotì urèitých lidí. A je úplnì jedno, jestli
jsou  z  kulturního  spolku  nebo  sportovního  klubu.  Nebo  také
nepatøí nikam, ale prostì jenom chtìjí pomoci. V�echno se také
mù�e  dít  jenom  díky  podpoøe  vedení  mìsta,  a�  u�
prostøednictvím  rozpoètu  KIC  mìsta  Vele�ín  nebo  pøímými
dotacemi na  jednotlivé  akce. Finanèní  prostøedky  èerpáme ale
i z dotaèních titulù a od sponzorù.
  Jak  u�  jsem uvedla, Vele�ín  je malé mìsto,  proto má  také
omezené  finanèní  mo�nosti  a  nemù�e  investovat  do  velkých
festivalù a koncertù, které mají statisícové rozpoèty.   Mù�eme
poøádat  jenom  takové  akce,  na  které  finanènì  dosáhneme.
Ostatní  u�  si  musíme  �odpracovat�  sami.  Je  to  slo�ité,  ale
mo�ná,  �e  to  je  na  tom v�em právì  to  nejhezèí. A  funguje  to
jenom díky vám v�em, kteøí se do dìní ve Vele�ínì zapojujete.
Tak�e je�tì jednou v�em dìkuji a a� nám nad�ení a síly vydr�í.

Hana Rù�ièková, øeditelka KIC mìsta Vele�ín

   Rádi bychom tímto podìkovali pracovníkùm Mìstské policie
ve Vele�ínì, kteøí darovali knihy do na�í klubovny pro seniory.
V knihovnì na�eho Klubíku si je budou moci senioøi bezplatnì
zapùjèit.                                  Je�tì jednou mnohokrát dìkujeme.
                                      Tým Charitní peèovatelské slu�by Vele�ín
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Ve støedu 27. kvìtna jsme v klubíèku spoleènì oslavili  Den dìtí.
Dìti si mohly projít  rùzná stanovi�tì od stavìní vì�e, ku�elek,
tøídìní míèkù podle barev, trefování na terè, poznávání zvíøátek,
pøeká�kové  dráhy,  chytání  rybièek  a  spousty  dal�ích  neménì
zajímavých  aktivit.  Byl  prostor  i  pro  tancování,  zpívání,
bublinkování  a  dovádìní  s  balónky.  Na  závìr  dìti  dostaly
drobnou  odmìnu  ve  formì  drobných  laskomin  a  bublifuku.
V  sobotu  13.  èervna  jste  nás mohli  vidìt  na  Letním  festivalu
regionu Pomal�í, kde jsme mìli  informaèní stánek s domácími
produkty  od  na�ich  maminek  �  mohli  jste  od  nás  ochutnat
domácí su�enky, koláèky, �áteèky, slané �neèky, perníèky a dal�í
dobroty  �  v�e  vyrábìno  s  láskou  na�ich  �ikovných  maminek.
Dále u nás mohly dìti nav�tívit malou výtvarnou dílnièku, kde se
malovalo, støíhalo, vybarvovalo a tvoøilo. Dìti si od nás odná�ely
nejen výkresy a omalovánky, ale i vlastnì vyrobený pøívì�ek, èi
masku  na  prùvod  s  ptákem  Zobákem.  Novì  jsme  pro  malé
nav�tìvníky pøipravili 3 stanovi�tì s úkoly, kde si mohli zachytat
ryby, sestavit puzzle nebo srovnat ply�áky podle obrázkù. Poèasí
nám  vcelku  pøálo,  vládla  dobrá  nálada  a  pøíjemná  atmosféra.
Doufáme,  �e  to  byla  podaøená  akce  nejen  pro  nás,  ale  i  pro
ostatní  náv�tìvníky  a  pøedev�ím  pro  ty  nejmen�í.  V�em
zúèastnìným dìkujeme za pomoc a tì�íme se na dal�í roèník.
Pøes  prázdniny  bude  klubíèko  oficiálnì  zavøené,  v  pøípadì
�patného  poèasí  sledujte  facebook,  kde  se  pøípadnì  mù�eme
domluvit na nepravidelném setkání.

Za celý tým MC pøejeme krásné prázdniny,
s pozdravem Lenka Moravcová

V jarní sportovní sezonì se mladým hasièùm daøilo.
Na  okrskové  soutì�i  získali  dorostenci  a  dorostenky  1.  místa
a postup do okresu. Na okresním kole opìt 1. místa a postup do
kola krajského.
Na kraji konaném v Prachaticích:

Dorostenci  �  3.  místo
v po�árním útoku
a celkové 4. místo
Dorostenky  �  2.  místo
v po�árním útoku
a celkové 2. Místo

Mlad�í  �áci  �  2.  místo
v okrskovém kole
Star�í  �áci  �  1.  místo
v okrskovém kole
Benjamínci  �  4.  místo
v okrskovém kole

  Tohle  jsou  dìti
z  mateøské  �kolky,
závodí  v�ak  mezi
mlad�ími �áky.
V  okresním  kole
(jarní)  hry  Plamen
v Kaplici 16. 5. 2015
Star�í  �áci  vybojovali
3. místo.
Mlad�í �áci � 7. místo
a  bojovali  i  na�i
Benjamínci.
A  tohle  umístnìní  bylo  pøekvapení,  �e  dìti  z mateøské  �kolky
porazily  dal�ích  10  dru�stev.  Jinak  bojují  star�í  i  mlad�í  �áci
v celoroèní pohárové soutì�i, koneèné výsledky budou na konci
sezóny.

Za  reprezentaci  na�eho  okresu,  mìsta  Vele�ína  a  nás
dobrovolných hasièù patøí na�e podìkování na�im dorostenkám
a dorostencùm, za krásné umístnìní v krajském kole v po�árním
sportu v Prachaticích.

Holky a kluci, díky,     Va�i vedoucí mláde�e.

spoleènosti  E.ON
Èeská  Republika,
s.r.o.    za  podporu
a  spolupráci  s  na�í
organizací.  Díky
spoleènosti  E.ON
Èeská  Republika,
s.r.o.    jsme  mohli
zpestøit  na�im
nejmen�ím dìtský den
ve  Vele�ínì
zapùjèeným skákacím hradem, který sklidil obrovský úspìch.

Martin Opekar, pøedseda MO ÈRS Vele�ín

  1.èervna jsme jeli do Èeského Krumlova na Køí�ovou horu
na archeologický projekt do terénní stanice èeskokrumlovského
muzea.  Do  È.  Krumlova  jsme  jeli  autobusem  a  pak  jsme  �li
pì�ky na kopec.
  V  osadì  nám  archeolog  pan  Raèák  povídal  o  pravìku
a  ukazoval  nám,  jaké  nástroje  vyrobil. Mohli  jsme  si  vyrobit
pravìkým  zpùsobem  vlastní  nástroje  z  pazourku,  vrtat
pazourkovou vrtaèkou. Støíleli  jsme z pravìkého  luku a vrhali
indiánským  atlatlem.  Pokou�eli  jsme  se  rozdìlat  oheò,  ale
nikomu  se  to  nepodaøilo.  Nakonec  oheò  zapálil  pan  Raèák
a mohli jsme si opéct buøty. Kdy� jsme dopekli, vydali jsme se
na cestu lesem. V lese jsme na�li rostliny vhodnì ke tkaní a na
výrobu �pagátù. Poznali jsme nové houby a u�itkové rostliny.
  Kdy� jsme skonèili, pan Raèák nás odvedl na autobus a jeli
jsme domù.               /Vojtìch Ondøich, 6. B/

  Moc  se  mi  líbil  hod  atlatlem  a  støelba  lukem.  Taky  jsem
zkou�el køesta oheò pomocí pazíourku a køesadlem, ale oheò se
mi rozdìlat nepovedlo, i kdy� jisker létalo hodnì.
                 /David Dvoøák, 6. B/

  Mohli  jsme  si  vyrobit  tøeba  pravìký  nù�.  Mnì  jediné  se
povedlo vyrobit si celý nù� zasazený do døeva, lepený smolou ze
stromu smíchanou s popelem z ohni�tì a omotaný �lachou.
                                                            /Natálie Olenjuková, 6. B/

  Já  jsem  se  rozhodla  vyrobit  vrtaèku,  jen�e  døevo  se  mi
rozpadlo.  Zbytek  ú�tìpù  z  pazourku  jsme  si mohli  vzít  domù
a vyrobit si napøíklad no�ík.          /Kristýna Bártová, 6. B/
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  V muzeu jsme uvidìli pana Raèáka. Mìl ko�ený batoh, luk
a �ípy a dal�í vìci z doby kamenné. Zkou�eli  jsme si pracovat
s  nástroji,  tøeba  s  køesadlem,  kostìným  no�em,  vrtákem
z kamene atd.
                                                              /Zuzana Krupicová, 6. B/

  Výlet se mi moc líbil, proto�e jsem se nauèil mnoho nových
vìcí.                                                         /Dominik Pechoè, 6. B/

  Pan Raèák nám v lese ukázal, co v�echno se dá jíst a z èeho
se dají vyrábìt rùzné vìci. Moc se mi tam líbilo a chtìla bych tam
znovu!                                                      /Adéla Kloudová, 6. B/

E.B.Z�

Nabídka kurzù v Základní umìlecké �kole Vele�ín
Od záøí 2015 opìt otevíráme ní�e uvedené kurzy:
Veselé zpívání � kurz zamìøený na rozvíjení hudebnosti urèený
pro  dìti  od  3  let  vedený  p.  Marií  Bù�kovou,  cena  1  300,/
pololetí.  Kurz  pøipravuje  dìti  na  studium  hudebního  oboru,
probíhá jednou týdnì 45 minut.
Tvoøeníèko � výtvarný kurz pro dìti od 3 do 5 let vedený p. Ivou
Hulíkovou, cena 1 300,/ pololetí. Kurz rozvíjí hravou formou
dìtskou  tvoøivost,  pøipravuje  dìti  na  studium  ve  výtvarném
oboru. Probíhá jednou týdnì 60 minut.
Výtvarka pro dospìlé � zamìøený na rùzné výtvarné  techniky,
vedený  p.  Ivou  Hulíkovou,  cena  2  500,/  pololetí,  v  cenì  je
dvacet 90minutových lekcí.
Keramika  pro  dospìlé  �  kurz  keramiky  vedený  p.  Ivou
Hulíkovou,  cena  2  500,/  pololetí,  v  cenì  je  dvacet
90minutových lekcí.
Kurz scénického tance � pro dìti a mláde� od 6 do 18 let, který
vede  p.  Ludmila  Korbelová,  cena  1  800,/  pololetí.  Výuka
probíhá jednou týdnì 90 minut. �áci pod vedením p. Korbelové
pøipravují tematická vystoupení, která prezentují na veøejnosti.

Na kurzy je mo�né pøihlásit se na emailu zus.velesin@seznam.cz
nebo na telefonu 602537 145.
Za  Základní  umìleckou  �kolu  Vele�ín  pøeji  v�em  krásné  léto
atì�ím se na vidìnou v záøí.

Marie Procházka �tanglová, øeditelka �koly

Na foto: Dìvèata z taneèního kurzu na vele�ínském Plackobraní.

Dìti z kurzu Veselého zpívání a Tvoøeníèka na vernisá�i výstavy
U Jakuba.

V  rámci  34.  výzvy  Regionálního  operaèního  programu
Jihozápad byl podpoøen projekt na�í �koly Modernizace výuky
umìleckého  zamìøení,  reg.  è.  CZ.1.14/2.4.00/34.03266.  Za
celkovou  èástku  1  244  485, Kè  jsme mohli  zvý�it materiální
vybavenost  �koly,  konkrétnì  nákupem  koncertního  køídla,
ozvuèení,  dataprojektoru  a  rolovacího  plátna  do  koncertního
sálku, který pro�el rekonstrukcí. Do uèebny hudební nauky byla
poøízena  interaktivní  tabule  vèetnì  ve�kerého  pøíslu�enství.
Vìøím,  �e  projekt  pomù�e  zvý�it  úroveò  výuky  zejména
v  hudebnì  teoretických  pøedmìtech,  �e  díky  nakoupenému
materiálu bude výuka pestøej�í a pro �áky zajímavìj�í.

Za ZU� Vele�ín Marie Procházka �tanglová, øeditelka �koly

Mìstská knihovna ve Vele�ínì oznamuje, �e v dobì
od bude knihovna otevøena pouze:

Mgr. Kamila Stehlíková

Foto:

Prùvod
Zobákù

 a peèení
placek

v rámci
LETNÍHO

FESTIVALU
REGIONU
POMAL�Í
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ráda bych se vyjádøila
k situaci, která v poslední
dobì  rozvíøila  emoce
v  na�em  mìsteèku.  Po
ukonèení doby, po kterou
byl  sledován  provoz
workoutového  høi�tì
(venkovní  posilovna)  se
rada  mìsta  rozhodla
pøemístit  tyto  prvky  na
plochu  pod  po�tu  a  to
z  následujících  dùvodù.  Pùvodní  rozhodnutí  bylo  v  souladu
s dlouhodobým plánem �o�ivení� plochy mezi Z� a panelovými
domy, ale faktem je, �e selhala komunikace mezi vedením mìsta
a  obèany,  kteøí  zde  bydlí  a  prvky  byly  umístìny  pøíli�  blízko
bytové zástavby. K rychlému rozhodnutí o umístìní tìchto prvkù
jsme  pøistoupili  po  dùkladném  zvá�ení  výhodné  nabídky
spoleènosti  Colmex  a  Nadace  správného  �ivotního  stylu.
Kdybychom  tak  neuèinili,  nemáme  nic.  A  kdo  nic  nedìlá  nic
nezkazí. Ale dost pochybuji, �e zrovna neèinnost se od vedení
mìsta oèekává.

Druhým pádným dùvodem pro tuto zmìnu je fakt, �e prvky
jsou  urèeny  pro  vìkovou  skupinu  14  a  více  let.  Umístìní
v  bezprostøední  blízkosti  M�  a  ZS  tak  výraznì  oslovuje  spí�
mlad�í generaci, ikdy� podle reakcí mnoha obèanù, vyu�ívají tyto
prvky i ti, kterým jsou prvotnì urèeny. Podstatou  workoutového
høi�tì  je  jeho  pøístupnost  a  dosa�itelnost.  Proto  nemá  smysl
umis�ovat  prvky  nìkam  do  odlehlých  èástí  mìsta  nebo
uzamèených areálù.

Rádi  bychom  pokraèovali  ve  smìru,  který  zde  zaèal  �
budování nových høi��, workoutových prvkù,  relaxaèních zón.
Na�ím  cílem  není  znepøíjemòovat  �ivot  obèanùm  Vele�ína,
naopak  bychom  ho  rádi  zkvalitòovali.  To,  �e  se  nezavdìèíme
v�em je jasné. Argument, �e jakékoliv høi�tì nebo tøeba i lavièka
je lákadlem pro �hluèící �ivly� je jistì na místì. Ale podle mého
názoru bychom tìmto ru�itelùm nemìli ustupovat. To bychom za
chvilku nemìli nikde nic � jen prázdné ulice. Tudy pøeci cesta
rozvíjejícího se mìsta nevede.

  O  na�ich  zámìrech  se  pokusíme  obèany  co  nejvíce
informovat. Jistì se mnou budete souhlasit, �e nejlep�í variantou
komunikace je osobní kontakt.  Ten nám bohu�el zatím na vìt�inì
zasedáních zastupitelstva a rùzných besedách chybí. Dovolte mi
Vás pozvat na tyto akce. Budeme se tì�it na nápady a podnìty,
které povedou k tomu, aby se nám v�em líbilo bydlet a �ít právì
ve Vele�ínì.

Pøeji Vám krásné léto
Hanka Císaøová, hana.cisarova@email.cz

V minulém èísle  jsem upozornil na petici obèanù pøevá�nì
z  Dru�stevní  ulice.  Ti  v  ní  po�adovali  okam�ité  odstranìní
venkovních fitness prvkù, které byly umístìny v blízkosti oken
 jednoho z domù. Výzva k  zamy�lení, zda takováto høi�tì patøí
do  míst  v  sídli�tích  obecnì,  vyvolala  nejrùznìj�í  reakce.
Od  obyvatel    �inkriminovaného�  domu  negativní  (�jsme  pro
høi�tì, ale dejte ho jinam�), od jiných naopak pozitivní (�ponechte
høi�tì na místì, budujte i dal�í co nejblí�e k lidem�). Rada mìsta
bezprostøednì  po  pøedání  petice  rozhodla,  �e  bude  sledovat
provoz  na  høi�ti  prostøednictvím  mìstských  strá�níkù,  sbírat
poznatky od lidí bydlících v okolí i od samotných u�ivatelù a po
vyhodnocení  rozhodne.  Na  schùzi  rady  dne  22.  èervna    byly
dùkladnì zva�ovány okolnosti provozu fitness strojù, jako jsou
hluk  zpùsobovaný  u�ivateli  a  pohybem  strojù,  (ne)vhodnost
umístìní, bezpeènost  a  (ne)poøádek v okolí  atd. Nakonec byly
k  rozhodnutí  2  varianty:  stroje  ponechat  na  místì,  doplnit
tabule  s  bezpeènostními  a  dal�ími  informacemi,  lavièku,
odpadkové  ko�e,  upravit  prvky  o  dorazové  plochy,  aby
nedocházelo k hluèným projevùm apod., nebo pøemístit prvky do
jiné  lokality  rovnì�  se  zaji�tìním  prvkù  a  inventáøe  tak,  jako
v  první  variantì.  Pro  první  variantu  hlasovali  jen  dva  radní
(Klíma, �ípková), a tak rozhodnutím radních paní Císaøové, pana
Proke�e a pana Rù�ièky zvítìzilo pøemístìní workoutového høi�tì
do místa pod po�tou.

Snad tedy autoøi petice spolu se v�emi, kteøí petici podepsali,
budou  spokojeni.   Domníváme  se  v�ak,  �e  tímto  rozhodnutím
radní  jen  pootevøeli  povìstnou  Pandoøinu  skøíòku,  vy�li  vstøíc
nìkolika obèanùm, ale problém, kde takováto høi�tì budovat a zda
vùbec, nevyøe�ili.

          Josef Klíma a Lenka �ípková

Pane starosto,
  Pøi jednání 6.5.2015 na radnici na�eho mìsta jsme Vám

pøedali  petici  týkající  se  novì  nainstalovaných  prvkù
workhoutového  høi�tì  a  uzavøeli  jsme  s  pøedstaviteli  mìsta
d�entlmenskou dohodu o  tom,  �e  nebudeme  celou kauzu pøed
jejím doøe�ením medializovat.

  Vzhledem k tomu, �e jste tuto dohodu zcela neeticky
poru�il a problém zveøejnil ve Vele�ínském zpravodaji è.6, do�lo
následnì nejen k jeho dal�í medializaci (okresní tisk, rádio), ale
také ke zkreslení skuteèností. V �ádném pøípadì nejsou v�ichni
ti, kdo podepsali pøedanou petici, proti workhoutovému høi�ti na
území mìsta! V petici jsou pøesnì uvedeny dùvody a argumenty,
které  vedly  k  jejímu  sepsání.  Jsme  pøesvìdèeni,  �e  obèané
Vele�ína, kterým jste poskytl zavádìjící a nepøesné  informace,
mají právo znát její obsah.

  �ádáme Vás tímto o zveøejnìní celého textu. Vìøíme,
�e  po  jeho  uveøejnìní  v  plném  znìní  bude  zabránìno  dal�ím
nejasnostem  a  obyvatelé  Vele�ína  si  budou  moci  sami  udìlat
názor na celou kauzu.

        S pozdravem
        Za petièní výbor Ing. Jana Motlíková
Ve Vele�ínì 19.6.2015
Celé znìní pøedané petice:
PETICE
dle èl. 18 Listiny základních práv a svobod

a zákona è. 85/1990 Sb. o právu petièním
My, ní�e podepsaní obèané, vyjadøujeme prostøednictvím této

petice:
Nesouhlas se stavbou høi�tì a instalací workoutových prvkù

v bezprostøední blízkosti panelových domù.
Odùvodnìní:
  fitness prvky jsou umístìny v bezprostøední blízkosti

bytù � v provozu bude absolutnì neadekvátnì zvý�ena hladina
hluku

  hrací prvky jsou urèené pro dìti star�í 14 let s dozorem
dospìlých osob (a� od 16 let bez dozoru), proto je plocha, vybraná
za tímto úèelem, zvolena ve zcela nevhodné lokalitì mezi �kolou,
�kolkou a bytovými domy

  nad  pou�íváním  hracích  prvkù  není  zabezpeèen
odpovídající  dozor  (správce),  cvièi�tì  není  vybaveno
odpadkovými  ko�i,  odpoèinkovou  zónou  a  není  zaji�tìn  úklid
prostranství

  zvý�ený  výskyt  osob  zatí�í  celou  oblast  rizikem
naru�ení obèanského sou�ití (nedodr�ování noèního klidu � MP
funguje max. do 17:00 h � kdo se postará o sjednání poøádku po
této dobì?)

  zaøízení je umístìno v tìsné blízkosti parkovi�tì, èím�
by mohlo dojít k po�kození majetku obèanù

  zaøízení je umístìno v bezprostøední blízkosti køí�ení
nìkolika  komunikaèních  tras  (�kola,  �kolka,  bytové  domy,
parkovi�tì), èím� dojde k velkému zvý�ení bezpeènostního rizika

Vzhledem k vý�e uvedeným dùvodùm, po�adujeme:
a)
b) následný  (napø. k

po�tì,  na mìstské koupali�tì,  eventuálnì dostateènì daleko od
obytných domù)

c) pøed zahájením dal�ích prací v rámci revitalizace sídli�tì
Dru�stevní  �ádáme  o  pøedstavení  zámìru  veøejnosti  a  jeho
projednání

Prostøednictvím  této petice  usilujeme o  zachování  stávající
úrovnì  bydlení  v  této  lokalitì,  která  se  dosud  øadila  mezi
nejklidnìj�í ve mìstì.

Vìøíme,  �e  vý�e  uvedené  argumenty  a  po�adavky  budou
dùslednì  projednávány  a  zástupcùm  petièního  výboru  bude
podaná písemná zpráva v potaz.

S pozdravem
Miroslav Korábek

Za petièní výbor:
Miroslav Korábek, nar. 28. 12.1966, Dru�stevní 331, Vele�ín, 382 32
(místopøedseda spoleèenství vlastníkù)
Pavel Havlíèek, nar. 7. 9. 1976, Dru�stevní 331, Vele�ín, 382 32
Jana Havlíèková, nar. 7. 3. 1973, Dru�stevní 331, Vele�ín, 382 32
ing. Jana Motlíková, nar. 4. 10. 1960, Dru�stevní 331, Vele�ín, 382 32
Václav Schober, nar. 24. 8. 1976, Dru�stevní 331, Vele�ín, 382 32
Zastupovat petièní výbor pøi jednání se státními orgány je oprávnìn:
kterýkoliv èlen petièního výboru (klauzule vy�adovaná §5, písm. 1 zák.
è. 85/1990 Sb.)
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Sbìrný dvùr Vele�ín se nachází v ulici Za Humny, pod areálem
Zemìdìlského dru�stva.

pondìlí a� ètvrtek 12:00 � 17:00
pátek       10:00 � 18:00
sobota       08:00 � 13:00

Pneumatiky, døevo, døevìný nábytek, objemný odpad  postele,
gauèe, koberce, sedaèky, lina, matrace, papír a lepenka, plasty,
�elezo a kovy,  textil,  polystyren,  eternit,  nebezpeèné odpady  
plechovky od barev, øedidel, zneèi�tìné hadry, olejové filtry, IPA,
zpìtný  odbìr  elektrozaøízení,  televize  a  monitory,  drobné
elektrozaøízení    rádia,  poèítaèe,  vysavaèe,  lednice,  praèky,
myèky, monoèlánky.

beton, cihly, ta�ky, smìsné stavební odpady, zemina a kamení,
hlu�ina             750 kg

asfaltové smìsi obsahující dehet � IPA    500 kg

stavební materiály obsahující azbest eternit    500 kg

objemný odpad          150 kg

pneumatiky          4 ks

nebezpeèné odpady � barvy, laky, oleje,

plechovky zneèi�tìné aj.                    100 kg

Pavel Peroutka, odpadový hospodáø mìsta,
tel.: + 420 725 785 422, pavel.peroutka@email.cz

Mìsto Vele�ín zavedlo pro obèany  svoz
biologicky  rozlo�itelného  odpadu  �  rostlinných  zbytkù  ze  zahrad
a domácností. Mìsto tak s pøedstihem reaguje na pøedpokládané zmìny
legislativy v odpadovém hospodáøství.

. Na biologický
odpad  budou  slou�it  speciální  hnìdé  240  l  nádoby  s  uzávìrem. Tyto
nádoby budou rozmístìny u stanovi�� separovaného odpadu a následnì
po dohodì se zájemci i v dal�ích lokalitách (u rodinných domù).

Mìsto Vele�ín navazuje na zavedený systém sbìru tøídìného odpadu
a bezplatného odbìru odpadù ve sbìrném dvoøe.
Biologický  odpad  tvoøí  a�  40%  objemu  komunálních  odpadù
v popelnici. Zavedením  jeho  tøídìní by  se o  toto mno�ství mìl  sní�it
objem komunálního odpadu, který konèí na skládce

Do  budoucna  se  dá  pøedpokládat  sní�ení  èetnosti  svozu
komunálního odpadu

Pøemìnit biologický odpad na kompost, který se následnì vyu�ije na
obecních plochách.
U�etøit peníze za poplatky sní�ením ukládání odpadù na skládku.
U�etøit peníze za sní�ení èetnosti vývozu komunálních odpadù od obèanù.
Dostát legislativním povinnostem vyplývajícím ze zákona o odpadech.
Nabídnout obèanùm zlep�ení servisu v odpadovém hospodáøství.

Zbytky  rostlinných potravin z domácností, jako napø. zbytky zeleniny
a  ovoce,  slupky,  skoøápky,  èajové  sáèky,  kávové  sedliny

             Tráva, listí, piliny, hobliny.

Zbytky potravin a jídla, oleje, maso.
Uhynulá zvíøata, kosti.
Plasty, sklo, papír, kámen, stavební sutì a betony.
Komunální a velkoobjemový odpad, pneumatiky.
Léky, nerozlo�itelné odpady.
Pøedpokládaný harmonogram svozu

 Bøezen a� øíjen    1 x 14 dní
 Listopad a� únor  1 x mìsíc


  nebo : simova@velesin.cz

Dal�í informace o zavedení systému svozu bioodpadù naleznete na
webových stránkách mìsta Vele�ín :  http://www.velesin.cz/

PROJEKT SVOZU BIOODPADU VE VELE�ÍNÌ BYL PODPOØEN Z
OPERAÈNÍHO PROGRAMU �IVOTNÍ PROSTØEDÍ.
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Ve sportovním kalendáøi uvádíme akce, které vele�ínské sportovní oddíly v aktuálním mìsíci poøádají nebo se jich úèastní.

Víkend 23.  24. 5. patøil v hale SO� Vele�ín florbalu. V sobotu
se  konal  miniturnaj  �ákovských  dru�stev,  kde  první  místo
s pøehledem získal Bene�ov n. Èernou, na�i benjamínci skonèili
tøetí.
V  nedìli  se  støetlo  osm mu�ských  dru�stev,  k  vidìní  byl  tým
slo�ený  z  budìjovických  �tírù  (hrající  3.  nejvy��í  soutì�)  a
juniorka FBC È. Krumlov. V základní skupinì jsme ztratili body
jen  remízou  2:2  právì  s  È.  Krumlovem.  V  semifinále  jsme
pøekvapivì snadno pøe�li pøes FBC Kaplice a ve finále se støetli
se zmiòovanými �tíry. Po dramatickém prùbìhu jsme nakonec
strhli  vedení  na  svou  stranu  a  po  výhøe  4:3  slavili  vítìzství
v celém turnaji.

Dal�í  zápasy  nás  èekají  poèátkem  srpna,  kdy  se  úèastníme
turnaji v J. Hradci. Ve skupinì narazíme mj. na prvoligovou È.
Lípu, vele�ínský florbal zde bude poprvé konfrontován s druhou
nejvy��í úrovní této hry v Èeské republice.

Za FBC Vele�ín P. Vágner

Dne 22.  a  23.  srpna 2015  se koná v �alticích mistrovství ÈR
minikár.
Závody poøádá Autoklub Vele�ín. Zaèátek v 9.00 hod.
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Bìhem  �kolního  roku,  probíhala  v  oddíle
V�eobecná gymnastika pro �kolní dìti soutì� ve víceboji, který
se  skládal  tentokrát  ze  ètyø  disciplín.  Soutì�ilo  se  v  pøeskoku
pøes �vihadlo a døepy na èas, skoku do dálky z místa a v bìhu.
Do soutì�e se zapojilo 18 dìtí.
Vyhodnocení probìhlo v tìlocviènì 26. kvìtna 2015. V soutì�i
ve víceboji se umístily na 1. místì Verèa Votíková, na 2. místì
Terezka Votíková na 3. místì Sabinka Loèárková.
V�em soutì�ícím dìtem patøí velká gratulace za snahu, s jakou
se zapojily, za zdravou soutì�ivost a výkony, kterých dosáhly.
Ve �kolním roce 2015/2016 zahájíme cvièení oddílù �V�eobecné
gymnastiky  pro  �kolní  dìti�  a  �Cvièení  pøed�kolních  dìtí�
v druhé polovinì záøí. Sledujte plakátování a na�í nástìnku!

O prázdninách je mo�né si prohlédnout na�í celoroèní èinnost ve
fotografiích na na�í nástìnce SK ASPV naproti autobusovému
nádra�í.
Za SK ASPV cvièitelky Jana Voráèková a Monika Votíková

Dne 13.6.2015 se ve Vele�ínì konal turnaj trojic a dvojic v
nohejbale za pøispìní mìsta Vele�ín.
Turnaje se zúèastnilo pìt trojic a následnì �est dvojic.
V  trojicích  si  nejlépe  vedl  domácí  Vele�ín  ve  slo�ení  :Hastík
Petr,Soukup  Bohumír,Adamíèek  Dominik,  kteøí  turnaj  také
vyhráli.

Ve  dvojicích  si  nejlépe  vedla  smí�ená  dvojice  domácího
Peterky J.star�ího a hosta z J.Hradce Radima Païourka

Vítìzové turnaje trojic :z leva P.Hastík,B.Soukup,D.Adamíèek

Historicky  první  zahranièní  zájezd  vele�ínských  mladých
fotbalových nadìjí  na  turnaj  BAVARIA  CUP  do  nìmeckého
mìsteèka    Karlsfeld    nedaleko   Mnichova,  se    uskuteènil    5.
7.èervna  2015. Dopolední  odjezd  autobusem  a  pøejezd  pøes
státní  hranice  probìhl  bez  potí�í  a  poté  nás  èekal  první  a ne
poslední    velký    zá�itek    na�eho    zájezdu,  a    to    náv�tìva
ALIANZ  ARENY, stadionu  místního  superklubu  BAYERNU
MNICHOV. Krásný  a  pøitom  praktický  stadion, kde  v�e  mìlo
svùj    øád   a   úèel,  s neuvìøitelnou   akustikou   a   pøimìøenými
cenami  klubových  suvenýrù  ka�dého  nadchl. Následný  pøíjezd
do  fotbalového  støediska  TSV  EINTRACHT  KARLSFELD
s ubytováním, veèeøí    a    slavnostním   zahájením    turnaje.   To
probìhlo  na  centrálním  stadionu  a  na  dal�ích  ètyøech  høi�tích
probíhal  po  2 dny  celý  turnaj,  kterého  se  zúèastnilo  44 týmù,
ètyø  vìkových  kategorií  z 8mi  státù  Evropy.
Ná�  klub  prezentovali  fotbalisté  v kategoriích, star�í  pøípravka
a    star�í    �áci. Druhý   den    jsme   odehráli    ka�dý    tým    svou
4èlennou  základní  skupinu  a  to  s výsledky:
Star�í  �áci:  FC  VELE�ÍN   0 : 4     ZÈE  PLZEÒ
                                           0 : 0     SK  MALACKY  (Slovensko)
                                          0 : 2     AS  SURVUES  (Francie)
 Sk.o  9.12. místo             1 : 4     ASV  DACHAU  (Nìmecko)
Star�í  pøípravka:  FC  VELE�ÍN   0 : 1   TSV  KARLSFELD
(Nìmecko)
                                          1 : 3   ASV  DACHAU  (Nìmecko)
                                                  1 : 9   SV  GERASDORF  (Rakousko)
Sk.o  7.10. místo              2 : 4  JSG  QUECKBORN
Po    velmi    nároèném    prvním    hracím    dnu,  kde    teploty
dosahovaly    pøes    30*C,  jsme    si    v�ichni    u�ili    koupání
v pøilehlém  jezeru. Po  zá�itcích  prvního  hracího  dne, kde  jsme
v prùbìhu   5ti   hodinách   absolvovali    ètyøi   utkání   po 25ti
minutách, nás  u�  èekal  jediný  nedìlní  zápas  a  to  o  koneèné
umístìní.
Star�í  �áci:  FC  VELE�ÍN   2 : 0  SC  BUOCHS  (�výcarsko)
11.místo
Pøípravka:        FC    VELE�ÍN  �  0  :  3    ZÈE    PLZEÒ
10.místo

Úroveò  i  organizace  celého  turnaje  byla  vysoká. Výsledky
a    ani    koneèné    umístìní    nemù�e    zkazit    výborný    dojem



9

a spoustu  zá�itkù  z tohoto  turnaje, kde  nám  nìkdy  chybìlo
více    �tìstíèka,  a    svazovala    nás    trochu    tréma   nováèka. Po
slavnostním    ukonèení    turnaje    a    vyhlá�ení    výsledkù    pøi
kterých  znìly  státní  hymny, jsme  vyrazili  domù, kam  jsme
��astnì  dojeli  v nedìli  v podveèer, plni  krásných  dojmù  a snad
i u�iteèných  zku�eností.
Touto  cestou  chceme  velmi  podìkovat  pøedstavitelùm  mìsta
Vele�ín,  za    podporu    poskytnutou    na    dopravu,  dále
Informaènímu    centru    za    poskytnuté    propagaèní   materiály
o mìstu  i  regionu, které  jsme  �íøili  jak  bylo  mo�né, vedení
klubu    FC  Vele�ín    které    uhradilo    startovné    a    pojistné
fotbalistùm, p.Fouskovi  jako  sponzorovi  a  fanou�kovi  na�ich
nejmlad�ích,  tak    i    v�em    rodièùm,    kteøí    podporovali    èi
podporují  na�e  mladé  nadìje.
Sponzoøi : Jihostroj a.s. , Cast s.r.o. , Zupema s.r.o. , Lubo� Pícha
s. r. o. , H.P.E. s. r. o. , Peletum s. r.o. , KOMAT � STK s. r.o. ,
Josef Doucha, OKOV s. r. o. , Robert �ebesta  Bonnet.cz s .r. o.
Komentáø   trenéøi :  M.�ubják,L.Tomko, R.Daniel      ,

Více  o turnaji  na  stránkách  www.fcvelesin.cz

Bezprostøednì  po  zápase  s  klubem  fotbalových  internacionálù
ÈR, spadl nám v�em kámen ze srdce�.obava ze jmen a sestavy
soupeøe,  kdy  proti  nám  vyrukovalo  podstatnì mlad�í mu�stvo
a  jména  jako  Novotný,  Bittengel,  �tambacher,  Rada  a  dal�í
bývalí  reprezentanti, mluvila  za  v�e.  Hlavní  zápas  skonèil(jen
pro  nepøítomné  zopakuji:    1:4  pro  ÈR,  podrobnosti  o  sestavì
a zápasu na www.kficr.cz) a my jsme se spokojeni odebrali k po
zápasové  diskuzi,  hecování,  rozebírání  chyb  a  minel,  zkrátka
v�emu, co patøí k nejpopulárnìj�ímu sportu planety. K tomu, co
pøed  námi  pro�ívali  na�i  dìdové,  tátové  a  nyní  souèasná
generace.  Zároveò  jsme  ale  v�ichni  zaèali  pøemý�let,  jak
podìkovat a vyjádøit radost z toho, co jsme dnes, za úmorného
vedra  s atraktivním soupeøem, pro�ili.   A  tak  jsem byl vybrán
kapitánem Karlem Krejèím prostøedním, abych podìkoval za nás
za v�echny, za fotbalovou partu krajského pøeboru let 1985 i za
ty mlad�í,  kteøí  nám    �repro�e�  pomáhali  ubìhat. Nesmím  ale
také zapomenout na na�e táty a dìdy. Na v�echny ostatní, kteøí
osmdesátiny  sledovali  z  nebeských  tribun  a  pøitom  uznale
tleskali, �e tady dole svìøili fotbalový oddíl do dobrých rukou.
A  také  zamávali  svým  bývalým  spoluhráèùm  a  souèasným
�ijícím legendám vele�ínského fotbalu: Vláïovi Klenkù, Pepovi
Klímù  st.,  Va�kovi  Bromù  st.,  Karlovi  Krejèímu  st.,  Fandovi

�rámkù st., Pavlovi �upù st.,Pepovi �átavù st.,Jardovi �vecù st.
a Milo�ovi Gregorù. �koda jen, �e se nìkteøí jmenovaní nemohli
zúèastnit pøedání malé pozornosti z rukou starosty Josefa Klímy
ml.
Dìkujeme  Roberte,  Tomá�i  a  Bohou�i  �fotbalový  výbore
a ostatní,  za nádhernou akci, která vás stála spoustu sil a financí.
Dìkujeme  kluci  z  áèka  za  postup  do    I.A  tøídy  a  dr�íme  vám

palce k dal�ímu postupu do KP, (a� koneènì zavøete pusu tìm
vychloubaèùm  z KP  85 J). Dìkujeme  klukùm  z  béèka,  kteøí
propagují  jméno  mìsta  Vele�ín  na  okrese  a  dìkujeme  mìstu,

jeho  vedení,
zastupitelùm,  kteøí
svou  finanèní  pomocí
a  osobní  úèastí
podpoøili  oslavy.
Dìkujeme  i  vám
divákùm,  kteøí  jste
pøi�li a bez kterých by
ta  fotbalová  polévka
nebyla  øádnì  osolena.
Oslavy  jsou  za  námi
a fotbalová budoucnost
pøed  námi. A�  pøinese
spoustu  radosti dal�ím
generacím a hlavnì, a�
prostøednictvím sportu,
èestnosti  a  rytíøského
zápasu z nich vyrostou
správní kluci.

      za
vele�ínské fanou�ky

Milan Proke�

4x foto:
Èeskokrumlovský
deník
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Novì nás  naleznete  i  na  facebooku  (�KIC MÌSTA VELE�ÍN �,jsou  tam
i fotogalerie )

Pøíjem inzerce a pøíspìvkù do Vele�ínského zpravodaje:
Kulturní a informaèní centrum mìsta Vele�ín, budova kina,  tel: 380 331003
email: kino@kinovelesin.cz (ceník a podmínky inzerce na www.velesin.cz  pod
odkazem zpravodaj)
Turistický servis mikroregionu Pomal�í: www.pomalsi.cz
Kavárna JAKUB � rezervace míst: 723 886 327  (Petra Øíhová)

Kinokavárna RELAX � rezerv. míst: 721 375 895  ( Lenka �vecová )
Mo�nost konání rodinných oslav, veèírkù i tøídních srazù
3D Kino Vele�ín � rezervace vstupenek online: ,
 Tel.380 33 10 03 ( kanceláø v budovì kina )
Rezervace dal�ích prostor na pøedná�ky  a �kolení
 salonek s interaktivní tabulí  ( budova kina )
  sál  kina  se  stolovou  úpravou  a  nejmodernìj�í  promítací  technikou,  i  stolová
úprava
výstavní galerie JAKUB � mo�nost  poøádání komornìj�ích pøedná�ek ( øadová
i stolová úprava) s promítacím zaøízením
Kontakt:  Hana Rù�ièková ( 607 806 439), Jaroslav Bartizal ( 725 919 382 )


